
VSE VEČ TUJCEV OBISKUJE
NAŠE MESTO

Ljubljana
postaja
privlačna

številke, ki govorijo o turističnem prometu v Ljubljani, so
naravnost osuplj/ve, saj kažejo, da je letošnje poletje priSlo skoraj
polovico več turistov v naše mesto kot minulo leto. Od januarja
do junija jih je bilo 15% več. Še več: statistika kaže, da je v
dvanajstih dneh avgusta nočilo v naših hotelih 24 odstotkov več
domačih in kar 78 odstotkov več tujih turistov.

Ob tem pa so nas opozorili, da ne gre za metanje črne sence na
lanskoletni promet, marveč je treba jemati reči trezno, kajti l|ub-
Ijanski hoteli so običajno zasedeni le 56-odstotno Tudi julija so
zabeležili 23 odstotkov več tujih in tri odstotke manj domačih
gostov, kar vsekakor kaze, da je naše mesto vse boljprivlačno kot
turistično mesto in da mu obvoznica prav nič ne odžira kruha.

Od kod tako velik skok?
»Mislim, da je to tudi sad naših dolgoletnih prizadevanj. ko smo

veliko dali na propagando, Se. več za privlačne prireditve. prj
čemer merim predvsem na Ljubljansko ohcet, a tudi mednarodni
festival in Grafični bienale imata zasluge pri tem-. )e na kratko
razložila Mojca Zavašnik, voditeljica turistične informacijske
službe pri Ljubljanski luristični zvezi.

Svoje so prav gotovo opravile tudi publikacije in prospekti za
turiste. Mnogokrat namreč vidimo tujce, kako si ogledujejo
mesto s prospekti in načrti v rokah. Dobijo jih v vsakem hotelu, v
vsaki turistični agenciji, predvsem pa v Turističnem informacij-
skem centru na Titovi cesti, ki je pred kratkim dobil dobro viden
napts in ga turisti ne morejo zgrešiti Tu lahko dobe tudi vodnike
in vsak dan je tudi reden ogled mesta, kar je posebej pohvalno.

Pri Ijubljanski turističnj zvezi zdaj pripravljajo nove table za
turistiftno magistralo, namenjeno peScem Končno b64o tudi na
Prešernovo cesto postavili opozorila za Grad, staro Ljubljano in
Križanke, da turisti ne bi drveli mimo.

V Ljubljani je letos zelo veliko Italijanov, Francozov, Američa-
nov in drugih, ki s fotoaparati obiskujejo naše znamenitosti.
Seveda pa v našem mestu ni še vse tako, kakor bi moralo biti.
Marsikaj še manjka. Pogrešamo na primer tipični Ijubljanski
lokal, ki bi malce dišal po naši folklori in bi bil podoben našim
starim gostilnam
>• Ljubljana vsekakor ni več zaspano mesto in dober glas seže v

deveto vas; zato nam je letošnje poletje tudi pripeljalo toliko več
turistov. Prireditve so prav gotovo privlačne, vendar vse preveč-
krat trčijo na negodovanje naših občanov, saj kalijo mir. Zatega-
delj na primer letos tudi ni bilo Beograjčanov in še marsikaj je
ostalo le na papirju. A tudi zavoljo pomanjkanja denarja.

Seveda pa bi ob tem kazalo kaj povedati tudi na račun kulture
naših obiskovalcev, ki včasih na žalost skazijo še tako lepo
prireditev, ko razmetavajo kozarce in odpadke na vse strani in se
opijanijo in se temu primerno tudi obnašajo. Kljub temu pa je
zaželjeno, da bi bilo čim več prireditev v našem mestu. Vsi pa
težko čakamo, da bi se lahko vozifi tudi po Ljubljanici. A. Adamič


